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XI sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się zwyczajowo w sali posiedzeń Urzędu Gminy, obrady 
rozpoczęto o godz. 15.00. 
W związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady obrady prowadził Wiceprzewodniczący 
Aureliusz Pisarek. 

Ad. 1 
Przewodniczący obrad na wstępie przywitał obecnych na sali radnych, Wójta, sołtysów, 
kierowników referatów i dyrektorów jednostek organizacyjnych, zaproszonych gości tj. 
młodych sportowców wraz z opiekunami i rodzicami, zainteresowanych tematyką sesji 
mieszkańców gminy. 
Na podstawie złożonej listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 
15 radnych na sali obecnych było 14 radnych. Lista obecności radnych stanowi zal. nr 1 
do protokołu. Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. 2 
Następnie Przewodniczący obrad przedstawił porządek, jaki radni otrzymali wraz 

-., z zawiadomieniem o sesji oraz był podany do publicznej wiadomości. 
Nie wniesiono uwag ani poprawek do porządku, realizowany był w kolejności j.n.: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności; 
2. Przedstawienie porządku obrad; 
3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Pawłowice z dnia 28.08.2015 r.; 
4. Przedstawienie wykazu pism skierowanych do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym; 

6. Informacja o pracach komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym; 
7. Interpelacje radnych; 
8. Wręczenie nagród i stypendiów sportowych 
9. Podjęcie uchwały w sprawie „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Pawłowice"; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Miasta Jastrzębie -

Zdrój; 
11. Wolne głosy i wnioski; 
12. Zakończenie obrad. 

Ad.3 
Protokół z X sesji Rady z dnia 28 sierpnia 2015 r. został przyjęty jednogłośnie bez czytania 

~-jego treści, gdyż nie wniesiono żadnych uwag ani poprawek. 

Ad.4 
Radna Barbara Serówka odczytała wykaz pism, jakie zostały skierowane do Rady Gminy 
w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że z pismami można zapoznać się w biurze Rady. 
Wykaz pism stanowi zal. nr 3 do protokołu. 

Ad.S 
Wójt Franciszek Dziendziel przedstawił informacje o wydarzeniach działalności 
międzysesyjnej. Poinformował zebranych o: 
- rozpoczęciu roku szkolnego, szkoły i przedszkola ruszyły do pracy, 
- imprezach kulturalnych, w tym o Talizmaniadzie, dożynkach sołeckich i gminnych 
- imprezach sportowych, rozpoczęciu sezonu piłki nożnej, 
- w sprawie bezpieczeństwa poinformował o odbyciu posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, 
- o ilości wypadków, kolizji i zdarzeń drogowych w porównaniu z poprzednimi okresami oraz 
odwołaniu z dniem dzisiejszym Komendanta Komisariatu Policji, o uruchomionym drugim 
radarze, przez co kierowcy jeżdżą wolniej, 
- poprawieniu niektórych węzłów komunikacyjnych, 



- utrudnieniach w związku z budową obwodnicy i przebudową skrzyżowania DK 81 z DW 938, a 
co się z tym wiążę z utrudnieniami w komunikacji lokalnej, 
- niepewnej sytuacji w związku z wizją rozwiązania Międzygminnego Związku Komunikacyjnego 
i przewidywanym powrocie Miasta Jastrzębia - Zdroju do MZK, a także przygotowaniach 
alternatywnych rozwiązań komunikacyjnych w przypadku rozwiązania MZK;. 
- o uczestnictwie w naradach w Powiatowym i Wojewódzkim Zarządzie Dróg, w GDDKiA na 
temat bezpieczeństwa oraz planowanych kolejnych spotkaniach z GDDKiA w sprawie 
bezpiecznego przejazdu przez skrzyżowanie DK 81 z ul. Pszczyńską, a także na temat dalszego 
projektowania przebudowy drogi wojewódzkiej 933 Racibórz - Wodzisław - Pszczyna -
Oświęcim; 
- o planowanej wizycie w Ministerstwie Transportu na temat przywrócenia ruchu kolejowego 
osobowego na trasie Pawłowice Katowice - przez Żory lub Chybie; 
Następnie informacje składali kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych: 
- Referat Organizacyjny i Informatyki, 
- Referat Podatków i Opłat, 
- Skarbnik + Referat Księgowości i Budżetu, 
Poinformowała, że sporządzono sprawozdanie opisowe z przebiegu realizacji budżetu 
za I półrocze 2015r. przedkładając je Radzie Gminy oraz RIO celem wydania opinii. 
Dochody wykonano w 29,51 % planu. 
W strukturze osiągniętych dochodów za I półrocze 2015 r.: 
- dochody własne stanowią 17 ,29 % 

~ - subwencja ogólna stanowi 59,50 % 
- dotacje celowe na realizację zadań zleconych stanowią 9,39 %. 
- dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków 
europejskich stanowią 13,82 % 

Na realizację dochodów w I półroczu 2015 r. w wysokości tylko ponad 29 % wpływ miało 
postępowanie podatkowe toczące się od 2008 r. i decyzje wydane przez Samorządowe 
Kolegium Odwoławcze, które to uchyliło decyzje podatkowe Wójta Gminy za lata 2003 do 2005 
i umorzyło postępowanie podatkowe ze względu na upływ terminu przedawnienia (uchwała 
NSA z września 2014 r.) co spowodowało powstanie na koncie podatnika nadpłaty 
i konieczność zwrotu wpłaconego podatku przez podmiot górniczy. Kwota zwrotu podatku 
wynosiła za lata 2003-2005 ponad 24,7 mln zł. a za lata 2006 - 2007 ponad 17,8 mln zł. 
Razem w I półroczu 42,5 mln zł. Organ podatkowy dokonał rozliczenia powstałej nadpłaty 
w I kwartale poprzez zaliczenie składanych deklaracji przez podatnika na poczet powstałej 
nadpłaty jak również dokonał zwrotu podatku na rachunek bankowy podatnika. Zaistniała 
sytuacja spowodowała to, że gmina nie wykona planowanych dochodów w poz. podatek 
od nieruchomości, dlatego też ogranicza się do minimum wydatki realizując zadania własne 
w minimalnym zakresie. 
II część sprawozdania to wydatki, które wykonano w 37,16 % planu . 

.._ Wynik budżetu jest ujemny i wyniósł - 14.450.958,44 
Zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych kredytów i emisji obligacji komunalnych na dzień 
30.06.2015 r. wynosiło 15.000.000,00 zł. 
Kredyt w rachunku bieżącym na dzień 30.06.2015 r. wynosił 4.919.964 zł. 
Realizacja wydatków bieżących w okresie sprawozdawczym ograniczała się do wydatków 
niezbędnych przy wykonywaniu zadań własnych gminy, ze względu na zaistniałą sytuację 
finansową gminy. 
W stosunku do ustawy o finansach publicznych i art. 242 gmina, na dzień 30 czerwca gmina 
tego wskaźnika nie spełniała i różnica między dochodami a wydatkami bieżącymi jest 
minusowa i wynosi - 9. 784 tyś. zł, stąd też RIO wydając opinię o przedstawionej informacji 
Wójta z realizacji budżetu za I półrocze wydała pozytywną opinię w sprawie informacji wraz 
z uwagami ujętymi w uzasadnieniu - tu odczytała uwagi, które mają wpływ na dalsze działania 
gminy i realizację budżetu do końca roku - zal. nr 4 do protokołu. 
Dalej poinformowała, o sytuacji finansowa gminy na koniec sierpnia, która jest trochę lepsza 
w porównaniu do I półrocza: 
deficyt wynosi: - 13 100 tys. i dalszym ciągu nie spełniamy art.242 ustawy o finansach 
publicznych, gdyż: 
dochody mamy - na plan: 62 653 647,78, wykonanie wynosi 28 022 266,48; 
wydatki - na plan : 88 653 647,78, wykonanie wynosi 41 146 400,26. 



Jednak mamy nadwyżkę z lat ubiegłych w kwocie 1 600 tys. i ostatecznie niedobór wynosi 
6. 727 tys. zł. 
Zadłużenie na dzień 31.08.2015 r.: 

- kredyt w rachunku bieżącym BS Pawłowice - 4 404 360,59 
- kredyt w BS Jastrzębie 0,00 
- z tytułu obligacji 13 OOO 000,00 

Prowadzone są dalsze działania w celu zminimalizowania wydatków bieżących. 
Wójt dodał, że jeśli nie ograniczymy do minimum wydatków i nie spełnimy warunków ustawy 
to w przyszłym roku środków wystarczy tylko na bieżące finansowanie gminy, nie będzie 
stypendiów, nagród. Jest to problem poważny, każde wydatkowanie środków jest analizowane. 
Po tych wyjaśnieniach informacje składali kierownicy kolejnych referatów: 
- Referat Infrastruktury Komunalnej, 
- Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia, 
- Referat Inwestycji, 
- Referat Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Referat Spraw Obywatelskich, 
- Referat Promocji i Integracji Europejskiej, 
- Gminny Zakład Wodociągów i Kanalizacji, 
- Gminny Zespół Komunalny, 
- Gminny Zespół Oświaty 

~ - Gminny Ośrodek Sportu, 
- Gminny Ośrodek Kultury, 
- Gminna Biblioteka Publiczna. 
Sprawozdania międzysesyjne stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.6 
Informację o tematyce wspólnego posiedzenia Komisji przedstawiła radna Barbara Serówka, 
po czym jako Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego omówiła zakres spraw 
omawianych przez tę Komisję. 
Następnie Przewodniczący Komisji Działalności Społecznej Zbigniew Dusza przedstawił 
informację o pracy tej Komisji. 
Informację o tematyce i zakresie przeprowadzonej kontroli przez Komisję Rewizyjną 
przedstawił Andrzej Tyszko - Przewodniczący tej Komisji. 
Informacje j.w. stanowią zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 7 
Wiceprzewodniczący Rady A. Pisarek poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła 
żadna interpelacja. 

~ Ad.8 
W tym punkcie przystąpiono do wręczania stypendiów i nagród za wysokie osiągrnec1a 
sportowe. Sekretarz Joanna Śmieja poinformowała, że Rada Gminy Pawłowice przyznaje 
stypendia i nagrody za wysokie osiągnięcia sportowe już od 2008 roku, łącznie 
z dzisiejszymi przyznano 14 nagród i 93 stypendia. 
Następnie poinformowała o podstawie prawnej, zasadach i kryteriach przyznawania 

w/w stypendiów i nagród. W dniu 01 września 2015 roku odbyło się posiedzenie 

Komisji Stypendialnej, na którym rozpatrzono wnioski i przyznano 9 stypendiów 

na okres 10 miesięcy to jest od września 2015 r. do czerwca 2016 r. oraz 3 nagrody 

sportowe. 
Stypendia sportowe otrzymali: 
1. Igor Kozłowski - zawodnik Uczniowskiego Klubu Sportowego WOJAN za zdobycie I miejsca 
w Mistrzostwach Polski Kadr Wojewódzkich, dyscyplina koszykówka Miejsce i termin zawodów: 
Giżycko, 30.03-03.04.2015 r. 
2. Piotr Palczewski - zawodnik Uczniowskiego Klubu Sportowego WOJAN za zdobycie 
V miejsca w Mistrzostwach Polski Kadr Wojewódzkich, dyscyplina koszykówka Miejsce 
i termin zawodów: Giżycko, 30.03-03.04.2015 r. 



3. Kacper Opolka - zawodnik Uczniowskiego Klubu Pływackiego UNIA OŚWIĘCIM za zdobycie 
III miejsca w Mistrzostwach Polski Juniorów- 14 lat, konkurencja 4x100 m stylem zmiennym 
Miejsce i termin zawodów: Dębica, 04-06.07.2014 r. 
4. Agata Pustelnik - zawodniczka Uczniowskiego Klubu Sportowego BUDO za zdobycie 
III miejsca w Mistrzostwach Polski Juniorów i Seniorów, konkurencja fighting junior women 
57 kg. Miejsce i termin zawodów: Katowice, 28.03.2015 r. , 
5. Justyna Pisarek - zawodniczka Uczniowskiego Klubu Pływackiego UNIA OSWIĘCIM 
za zdobycie III m1eJsca w Zimowych Mistrzostwach Polski Juniorów, 15 lat, 
w konkurencji 4x100 m stylem dowolnym. Miejsce i termin zawodów: Ostrowiec Swiętokrzyski, 
06-08.03.2015 r. 
6. Jagoda Tąta - zawodniczka Uczniowskiego Klubu Sportowego JUDO za zdobycie I miejsca 
w Mistrzostwach Polski Juniorów i Juniorek Młodszych, kategoria 44 kg, dyscyplina judo. 
Miejsce i termin zawodów: Luboń, 20-21.06.2015 r. 
7. Radosław Pisarek - zawodnik Klubu Sportowego Warszowice za zdobycie II miejsca 
w Mistrzostwach Polski, dyscyplina curling. Miejsce i termin zawodów:Warszawa, 08.04.2015 r. 
8. Krzysztof Świątek - zawodnik Klubu Sportowego Warszowice za zdobycie II miejsca 
w Mistrzostwach Polski, dyscyplina curling; Miejsce i termin zawodów:Warszawa, 08.04.2015 r. 
9. Adam Pauszek - zawodnik Klubu Sportowego Warszowice za zdobycie II miejsca 
w Mistrzostwach Polski, dyscyplina curling; Miejsce i termin zawodów:Warszawa, 08.04.2015 r. 

Nagrody zostały przyznane dla: 
-._ 1. Martyny Ściany zawodniczce Klubu Sportowego Nautilius- Jastrzębie za zdobycie II miejsce 

w Mistrzostwach Polski w Pływaniu w Płetwach kat. D, konkurencja 400 m PP; Miejsce i termin 
zawodów: Chodzież, 07-08.06.2015 r. 
2. Alicji Ulatowskiej zawodniczce Uczniowskiego Klubu Pływackiego UNIA OŚWIĘCIM za 
zdobycie I miejsce w Zimowych Mistrzostwach Polski Juniorów 17-18 lat, 4 x 100 m stylem 
dowolnym; Miejsce i termin zawodów: Opole, 14-16.03.2014 r. 
3. Dawida Głowali zawodnika Uczniowskiego Klubu Sportowego BUDO za zdobycie V miejsce 
w Mistrzostwach Polski Juniorów i Seniorów, konkurencja fighting senior men 94 kg. 
Miejsce i termin zawodów: Katowice, 28.03.2015 r. 
Wójt i Wiceprzewodniczący Rady wręczyli nagrodzonym dyplomy i materiały promocyjne, 
uroczystość uhonorowano wspólnym zdjęciem. 

Ad.9 
Kierownik Ref. Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wojciech Bazgier przedstawił uzasadnienie 
do podjęcia uchwały w sprawie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pawłowice. 
Poinformował, że podstawą formalną opracowania Planu jest Uchwała Nr XXXII/393/2013 Rady 
Gminy Pawłowice z dnia 26 listopada 2013 r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 
opracowania i wdrożenia planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Pawłowice, realizowanego 
w ramach Priorytetu IX Infrastruktura energetyczna przyjazna środowisku i efektywność 

~. energetyczna Działanie 9.3 Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej 
współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko 2007-2013. Plan Gospodarki Niskoemisyjnej to dokument, którego 
celem jest określenie wizji rozwoju gminy w kierunku gospodarki niskoemisyjnej, pozwalającej 
osiągnąć długofalowe korzyści środowiskowe, społeczne i ekonomiczne. Kluczowym elementem 
Planu jest wyznaczenie celów strategicznych i szczegółowych, realizujących określoną wizję 
gminy w zakresie zwiększenia efektywności energetycznej, zmniejszenia emisji gazów 
cieplarnianych oraz wdrożenia nowych technologii zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju. 
Konieczność opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej wiązała się z ratyfikowanym przez 
Polskę Protokołem z Kioto oraz przyjętym przez Komisję Europejską w grudniu 2008 roku 
pakietem klimatyczno-energetycznym, które skutkują szeregiem obowiązków, w tym w 
szczególności koniecznością redukcji emisji gazów cieplarnianych i zużycia energii, a także 
zwiększenia udziału wykorzystania energii z odnawialnych źródeł. Opracowanie planu wynika 
także z założeń Narodowego Programu Rozwoju Gospodarki Niskoemisyjnej, przyjętego przez 
Radę Ministrów 16 sierpnia 2011r. Treść i zakres Planu Gospodarki Niskoemisyjnej wynika 
z załącznika nr 9 Regulaminu Konkursu nr 2/PO IiŚ/ 9.3/2013, Program Operacyjny 
Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 - Szczegółowe zalecenia dotyczące struktury planu 
gospodarki niskoemisyjnej opracowanego przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej. Plan Gospodarki Niskoemisyjnej składa się z dwóch zasadniczych części: 



- Inwentaryzacji emisji gazów cieplarnianych z terenu gminy (w dwóch obszarach: samorząd 
i społeczeństwo), opierającej się na zużyciu energii i paliw na terenie gminy; 
- Planu działań, w którym wskazano działania przewidziane do realizacji w latach 2015-2020 
przyczyniające się do poprawy efektywności energetycznej oraz redukcji emisji gazów 
cieplarnianych. 
Plan Gospodarki Niskoemisyjnej nie jest dokumentem, dla którego, wymagane jest 
przeprowadzenie strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Plan gospodarki 
niskoemisyjnej Gminy Pawłowice nie zalicza się do dokumentów, o których mowa w art. 46 
lub 47 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego 
ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na 
środowisko [Dz. U. z 2013 r., poz. 1235 z późn. zm.] Opracowany Plan gospodarki 
niskoemisyjnej będzie niezbędnym dokumentem, umożliwiającym ubieganie się o przyznanie 
środków pomocowych z budżetu Unii Europejskiej w nowej perspektywie finansowej na lata 
2014-2020. Dokument otwiera drogę do finansowania inwestycji obejmujących m.in. 
termomodernizację budynków publicznych i mieszkalnych, modernizację źródeł ciepła, 
instalację OZE, zwiększenie efektywności energetycznej. Plan był omawiany przez Komisje 
Rady i uzyskał pozytywną opinię. 
Uchwała nr XI/91/2015 w sprawie przyjęcia „ Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 
gminy Pawłowice" - została przyjęta jednogłośnie 14 głosami za. Uchwała stanowi 
zał. nr 7 do protokołu. 

,,-...._ Ad. 10 
Następnie p.o. Kierownik Ref. Inwestycji Tomasz Szatkowski poinformował, że w związku 
z możliwością złożenia przez Gminę jako Lidera wniosku do Wojewody Śląskiego w ramach 
„Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2020" o środki 
na przebudowę ul. Partyzantów zlokalizowanej na granicy sołectw Krzyżowice i Borynia 
zachodzi konieczność przejęcia prowadzenia zadania z zakresu właściwości Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. Projekt uchwały uzyskał pozytywna opinię Komisji Rady. 
Uchwała nr XI/92/2015 w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Miasta 
Jastrzębia - Zdrój - została przyjęta jednogłośnie 14 glosami za. Uchwała stanowi 
zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 11 
W wolnych głosach i wnioskach poruszono następujące sprawy: 

1) B. Serówka podziękowała sołtysowi i radnemu z Golasowic za organizację dożynek 
gminnych, jednocześnie wyraziła ubolewanie, że nie dopisali goście zaproszeni 
na dożynki; 

2) H. Matera - spytała, dlaczego impreza „Cecyliada" organizowana jest w lokalu 
MIR-MAX, kiedy mamy odpowiednie sale do takich imprez w Centrum Kultury - p.o. 
Dyrektor GOK M. Grygier odpowiedział, że jest to decyzja organizatorów i poprzedniego 
dyrektora GOK, sprawa jest do rozwiązania; 

3) P. Drobek - zabrał głos w sprawie szkoły mistrzostwa sportowego powracając 
do zdarzeń, jakie miały miejsce w związku z organizacją takiej szkoły w gminie, 
przywoływał możliwości prawne a także bariery, jakie miały miejsce. Winna była 
powstać szkoła mistrzostwa sportowego na bazie szkoły podstawowej, z przejściem 
uczniów do szkoły gimnazjalnej. Wyraził nadzieję, że w roku szkolnym 2016/2017 
szkoła taka powstanie; Wójt w odpowiedzi wyjaśniał: aby szkoła powstała muszą być 
chętni uczniowie, przytoczył wynikłe problemy, a także podejmowane przez gminę 
działania w kierunku powstania szkoły i zabezpieczenia bazy lokalowej, nadal 
prowadzone są prace związane z projektowaniem pomieszczeń dla potrzeb publicznej 
szkoły mistrzostwa sportowego, co nie znaczy, że w międzyczasie może powstać 
niepubliczna szkoła mistrzostwa sportowego. 

4) P. Drobek - kolejny poruszony temat dotyczył zmniejszenia środków finansowych 
na organizacje pozarządowe, odczytał notatkę w tej sprawie ze spotkania klubów 
sportowych. Zwrócił uwagę, że zmniejszenie środków na organizacje pozarządowe 
powoduje duże obciążenie finansowe dla klubów i rodziców ( z 40 na 80 zł) dzieci 
uczęszczających na zajęcia. Zaproponował zapoznanie się z odczytaną notatką. Do tej 
wypowiedzi - J.Cepiel stwierdził, że dofinansowanie winno dotyczyć szkoleń dla dzieci 
a nie imprez organizowanych przez organizacje pozarządowe. Radny Drobek 



odpowiedział, że ideą sportu jest praca dla dzieci od podstaw - tu wymieniono zdania 
na temat sportu. 

5) P. Drobek - odniósł się do wypowiedzi Wójta w sprawie programu naprawczego 
dla gminy, zwracał uwagę, że najpierw wprowadzany jest program ostrożnościowy, 
przy czym muszą obligatoryjnie być zabezpieczone potrzeby mieszkańców, jest ich 
20 punktów , nie mogą być prowadzone inwestycje w ramach zaciągniętych kredytów -
spytał czy gmina może zaniechać realizację potrzeb mieszkańców? 
Wyjaśnień w sprawie sytuacji finansowej gminy udzieliła Skarbnik A. Kempny 
informując, że po złożeniu sprawozdania z realizacji budżetu za 2015 r. może być 
wprowadzony program naprawczy na 3 lata czyli 2016-17-18, wydatki realizowane są 
według dochodów. Co do realizacji potrzeb mieszkańców i zadań gminy odpowiedziała 
radnemu Drobkowi, że zgodnie z ustawą Gmina będzie realizować obligatoryjne 
zadania w zakresie sportu, dofinansowuje sport poprzez oświatę, GOS, GOK, będzie też 
współpracować z organizacjami pozarządowymi, ale nie musi ich finansować. 

6) M. Sciskoł - spytał o zaawansowanie prac z przebudową dworca autobusowego, 
na co Rada przeznaczyła 100 tyś. a następnie 180 tys. zł. - Wójt odpowiedział, 
że dokumentacja jest złożona, czekamy na pozwolenie na budowę oraz przetarg -
więc zadanie będzie zrealizowane, by młodzież bezpiecznie mogła przechodzić 
oraz w miejscu zlikwidowanej zatoczki powstaną miejsc parkingowe dla pojazdów -
zadanie będzie zrealizowane w miesiącach październik - listopad, w ramach 
przyznanych środków. 

·'"" 7) Wójt 
- podziękował Radzie Sołeckiej Golasowic, GOK, GZK Kierownikowi Ref. OSR, 
mieszkańcom za organizację dożynek gminnych, na których było przygotowanych około 
1000 miejsc siedzących, mimo że goście oficjalni nie dopisali, to dopisali w uroczystości 
mieszkańcy gminy. Dodał, ze impreza była zorganizowana przy minimalnych kosztach, 
przy dużym współudziale mieszkańców. Dożynki odbyły się na bardzo wysokim 
poziomie. 
- przypomniał o Targach przedsiębiorczości, organizowanych w dniach 16 - 18 
października; 
- przypomniał o zgłaszaniu kandydatów do nagrody „ Za zasługi dla gminy Pawłowice". 

8) A. Szaweł - poinformował o problemie z rowem, zgłaszanym przez P. Lalę, zwrócił się 
do Wójta, by sprawą się zajął. 

9) Sołtys Golasowic B. Tekla - podziękowała za udział w dożynkach gminnych, 
za udzieloną pomoc ze strony UG i jednostek. 

Ad. 12 
Po zrealizowaniu porządku obrad i wysłuchaniu wolnych głosów i wniosków - o godz. 16.30 
Wiceprzewodniczący zamknął obrady. 

Protokolant 
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